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如何成立小組？小組的12個靈律：
How to establish cell groups?  12 spiritual laws to cell groups
小組就是在小事上忠心，神必把大事交給你。
Cell group is “Whoever can be trusted with very little can also be trusted with much.”

· （約John 6：27）我們要有天上的使命臨到我們，那是永遠的生命，是永生的食物。我們的人生要回饋耶穌極大的救恩，在聖靈的差派使命中作小組。我們要把小組當成我們永生的食物，那是使命，是有福的。
· We need to have the heavenly mission come to us, it is the eternal life, and the eternal food.  Our lives need to respond to Jesus’ great salvation, be a cell group leader with the leading of the Holy Spirit.  We need to treat the cell groups as our eternal food, that’s the mission, the blessing.  
· （約John 21）耶穌死裡復活後向門徒顯現，這時彼得已經帶著門徒去捕魚了，捕了整夜卻捕不著魚。耶穌來了，吩咐他再往船的右邊撒網，彼得順服去做，便滿載而歸。人都會為五斗米折腰，但我們要把心放在耶穌的事上。因耶穌要我們先得人，然後他要叫我們得魚。
· After resurrection Jesus shown Himself to the disciples, at the time Peter already led the disciples fishing, but they could not catch any fish all night.  Jesus said, “Throw your net on the right side of the boat,” Peter obeyed, and received large number of fish.  People toil and labor, but we need to put our hearts in things of Jesus.  Because Jesus wants us to receive people first, then He will have us receive the fish.
· 作小組便是為那存到永生的食物勞力，然後地上的食物耶穌自己要賜給你。地上的一切都是必朽壞的，但永生的食物是耶穌所賜的，是不朽壞的。
· Serving in cell group is working for the eternal food, and then the earthly food Jesus will give it to you.  All earthly things are perishable, but eternal food is given by Jesus, which is imperishable. 
1. 永生的食物只有耶穌能賜給我們。
Eternal food can only be given by Jesus.
2. 有父神的應證（在我們的額上作印記）。
Have Father God’s promise (seal on our foreheads)
· （約John 6：28－29）信神所差來的就是做神的工。神要我們去做的就必成功，但若神沒有要我們做便勞苦重擔。耶穌之所以能夠死裡復活，便是因為那是父所差的。一個做神的工的人，要把神給你的計劃當作使命吃下去，那是天上來的永生食物。你會越做越喜樂，越做越有力量。
· “The work of God is this: to believe in the one He has sent.”  Do things according to what God has commanded us and one will succeed, but when we do things not according to God’s plans then it brings burdens.  The reason for Jesus’ resurrection was because of sent by the Father.  Being a worker of God, treating God’s plan as a mission by eating it, that’s the eternal food from heaven.  You will have joy upon joy, strength upon strength.   
· （約John 11：38－39）在神的使命中，沒有壓力，只有包容。耶穌要叫拉撒路從死裡復活，絕對不需要人把大石挪開，但耶穌卻要人把大石挪開。我們能夠做的一定要去做，我們能力所不能及的耶穌幫我們做。今天我們也要挪開小組的困難，帶著小組呼求禱告，在真理中造就，沒有壓力，只有福份，必看見神的榮耀與神蹟。
· In God’s mission, there’s no pressure, only acceptance and tolerance.  Jesus resurrected Lazarus, He didn’t need help to remove the stone, however Jesus asked people to remove the stone.  The things that we can do we need to do, the things that we cannot do Jesus will help us.  Today we need to remove the difficulties from cell groups, lead the cell group in prayers, to build up in truth, without pressures, only blessings, one will see God’s glory and miracles.
· （約John 11：44）拉撒路出來的時候手腳裹著布，臉上包著手巾。耶穌對他們說，解開，叫他走。耶穌可以自己幫他解，但他卻吩咐人幫他解。小組中也是如此，我們要在神的真道中，幫助小組員，解開他們的綑綁。在耶和華沒有難成的事，當我們仰望神，便不會有壓力。
· Lazarus came out wrapped with strips of linen, and a cloth around his face.  Jesus said to them, “Take off the grave clothes and let him go.”  Jesus could have unwrapped him, but He asked people to do it.  It is the same with the cell groups, we need to be in God’s truth, help cell group members, to release them from bondage.  Nothing is too difficult with the Lord, when we look to God, we will be without pressures.  
小組的信心是甚麼？
What is the faith of the cell group?
1. （創Genesis 17）你的信心有多大，祝福就有多大，因為神是按著你的信心成全
How great is your faith, determines how great your blessing is, because God fulfills according to your faith.
· （羅Romans 10：14－15）奉差遣才能傳道，傳道了才能聽到，聽到了才能信，信了才能求。我們要作小組，甘心作就有獎賞。我們需要神來的聽見看見來作。
· One needs to be sent before one can preach, one needs to preach before one can hear, one needs to hear in order to believe, believe then you can ask.  We need to do cell groups, with gladness one will receive rewards, we need to hear from God before we do things. 
· （創Genesis 12：1－2, 15：5－9）亞伯拉罕聽見，才出了吾珥，往應許之地去。神給亞伯拉罕看見，應許他如眾星的後裔。亞伯拉罕問神當如何行，神讓亞伯拉罕獻祭，所獻的全都剖開在神的面前。（舊約的獻祭：是豫表耶穌為你釘十字架。但我們的獻祭是將自己獻上捨己，作小組。）
· Abraham heard, then he set out from Ur, and went to the promise land.  God had shown Abraham, promised him that his descendents will be as many as stars.  Abraham asked God on what to do, God told Abraham to sacrifice, all the offering were cut opened before God.  (Old Testimony offerings: representation of Jesus’ crucifixion for you.  But our offering is to sacrifice ourselves, to build up cell groups.)
· 我們要有天上的使命，有聽見有看見，順服去做。獻祭剖開在神面前，也就是捨己，沒有埋怨、沒有壓力，只有使命。為耶穌背起十字架作小組，把使命吃下去，那是永生的食物要叫你身體健康。
· We need to have heavenly missions, being able to hear and see, and obey accordingly.  Cut open the offering before God, sacrifice oneself, without complaints, without pressures, only mission.  Carry the cross for Jesus and do the cell groups, eat the mission, that’s the eternal food to make you healthy. 
· （創Genesis 15：10－11）獻祭是一種爭戰，鳥會來吃獻祭的肉，我們要為小組爭戰禱告，用耶穌的愛愛他們。亞伯拉罕獻祭時趕鳥，趕得很累睡著了，神在異夢中把四百年後的事都告訴他。當我們願意捨己愛小組，沒有壓力只有為小組爭戰，甘心樂意如此行，神也要給你異象、異夢。
· Sacrifice is a type of battle, birds will come down on the carcasses, we need to fight the battle for the cell group, use Jesus’ love to love them.  Abraham drove away birds during offering; he was tired and felt asleep, in dreams, God revealed to him the things four hundred years later.  When we are willing to sacrifice ourselves and love the cell group, without pressures and only to fight for cell group, doing them willingly, God will give you visions, dreams.  
2. 小組的信心不是感覺，是聖靈賜信心，然後把聖靈的食物吃下去，這是小組的信心。我們的信心如何，力量就如何。
The faith of cell group is not based on feelings, but the faith given by the Holy Spirit, afterwards eat the spiritual food, this is the faith of cell group.  How great is our faith, determines how great our strength is.  
3. 為他們趕鬼，為他們聖靈充滿。（約一1st John 3：7－8）在小組中帶著他們宣告，奉耶穌的名為他們禱告，除滅魔鬼的作為。呼求進入方言的禱告，這是方言的信心。
Help them by driving out demons, help them to be filled with the Holy Spirit.  In cell groups lead them to proclaim, in Jesus name pray for them, get rid of the works of the devil.  Call out and enter into praying in tongues, this is the faith of the tongues.
4. 與哀哭的同哀哭，喜樂的同喜樂。
“Rejoice with those who rejoice; mourn with those who mourn.”
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